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Informatieve vragen Begroting 2022 

Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert en de naam 
van de fractie te vermelden. De rijen met xx openlaten. 

 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 33 

Fractie: CDA 

Vraag: Aantal zakelijk en toeristische overnachtingen wordt voor 2022 op basis van de 
huidige ontwikkelingen gelijkgesteld aan de realisatie in 2020. (afname t.o.v. 2019, 
resp. 52% en 32%) Kunt u dit nader toelichten? Er is namelijk een fors economisch 
herstel en dat vertaald zich in toenemende bezoekersaantallen en herstel van de 
zakelijke markt. 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: Xx 

Pagina: 34 

Fractie: CDA 

Vraag: U verwacht een toename opbrengst reclamemasten. Is dit niet strijdig met de door u 
opgeschreven verwachting dat economische ontwikkelingen stagneren (o.a. minder 
zakelijke en toeristische overnachtingen, zie pagina 33)? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 47 

Fractie: CDA 

Vraag: Als straks de Middenzaal een feit is kan de amateurwereld in onze stad hier gebruik 
van maken. Dat was en is toch de insteek. Welke programmatie is in dat geval 
leidend? Heeft de Maastrichtse amateurwereld eerste keuze en wordt de 
programmatie aangevuld met professionele uitvoeringen of gebeurt het andersom? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 48 

Fractie: CDA 

Vraag: ZZP’ers kunnen in voorzieningen van Kumulus lesgeven. Welke huurprijzen worden 
gehanteerd? Commerciële huurprijzen of gesubsidieerde huurprijzen?  
Blijven de lesgelden betaalbaar door deze ontwikkeling? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 48 
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Fractie: CDA 

Vraag: In Kumulus Herbenusstraat is een professionele keuken geïnstalleerd. Kumulus 
ondergaat echter qua organisatie een verandering. De keuken is nog niet of amper 
gebruikt. Zijn er plannen wat gaat gebeuren met deze aanzienlijke investering? Wat 
was of is de achterliggende gedachte bij deze investering? 

Antwoord: xx 

 
 

 

Vraagnr: xx 

Pagina: 63/64 

Fractie: CDA 

Vraag: Met hoeveel wijkteams wordt in 2022 rekening gehouden?  

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 61 

Fractie: CDA 

Vraag: Welke stappen is Taskforce Werk van plan te gaan nemen voor onderwijs in relatie tot 
werk?  
Welk effect heeft dit tot nu toe gehad?  
Zijn er cijfers en is hier een toelichting op? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 62 

Fractie: CDA 

Vraag: Effectindicatoren netto arbeidsparticipatie in Maastricht is en blijft 61,8. Voor 2022 
streeft u hetzelfde niveau na als twee jaar eerder. Wat is hiervan de reden? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 62 

Fractie: CDA 

Vraag: Hoeveel re-integratiebureaus hebben we in Maastricht?  
Welk budget besteden we hieraan en zijn hier nog verbeterslagen te maken?  
 

Antwoord: xx 

  
Vraagnr: xx 

Pagina: 101 

Fractie: CDA 

Vraag: Lokale heffingen: Indexering van 1,45% (middeling). Is dit een reële indexering gezien 

de stijgende inflatie? 
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Antwoord: xx 

  

Vraagnr: Xx 

Pagina: 103 

Fractie: CDA 

Vraag: Inzamelfrequentie restafval stadsbreed verminderen naar 1x per twee weken. In het 

centrum wordt nu nog wekelijks restafval opgehaald. Blijft deze uitzondering 

gehandhaafd of wordt ook in het centrum (o.a. kernwinkelgebied) de frequentie 

verlaagd naar 1x per twee weken? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 112 

Fractie: CDA 

Vraag: Generatiepact. Uit breed onderzoek en ervaringscijfers blijkt dat de effecten van het 

inzetten van het instrument generatiepact beperkt zijn. Het inzetten van vrijkomende 

FTE’s vraagt ook om begeleiding en opleiding van nieuwe werknemers. U geeft zelf al 

aan dat nog onderzocht moet worden of er voldoende belangstelling en mogelijkheden 

zijn. Waarom dan toch al op voorhand zo’n substantieel bedrag reserveren? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 112 

Fractie: CDA 

Vraag: Generatiepact: Is er ook onderzoek gedaan naar alternatieve maatregelen om 

doorstroming en verjonging te realiseren?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 186 

Fractie: CDA 

Vraag: U stelt voor om ondanks dat er geen structurele middelen voorhanden zijn om toch 

over te gaan tot verhoging van de bijdrage aan de Muziekgieterij.  

U doet dit door de additionele middelen voor ophoging van de exploitatiesubsidie ten 

laste te brengen van de algemene middelen. Het gaat hier om incidenteel geld.  

1. Waarom denkt u dat het verstandig is om incidenteel geld ter beschikking te 

stellen voor een post die structurele gelden betreft (exploitatiesubsidie)? 

2. In 2025 betekent dit een exploitatie-gat van om en nabij de 556.000,- euro voor 

de Muziekgieterij althans als de gemeente dan niet overgaat tot wederom 

incidenteel bijplussen of het structureel maken van deze hoogte van de 

exploitatiesubsidie. U legt hiermee een grote verantwoordelijkheid, een bijna 

onomkeerbare beslissing, bij de gemeenteraad van 2024/2025.  

Is het niet beter om conform Kaderbrief 185.000euro incidenteel vrij te maken 

voor 2022 en de verhoging van (liefst structurele) bijdrages over te laten aan 

de nieuwe gemeenteraad/gemeentebestuur?  

Antwoord: xx 
 

 


